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8 december 2021 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag vervolgens 
mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat gebeuren.  
 
 
A.1. Resultaten Subsidieregeling frisse start na corona (brief van 26 oktober 2021) en  
A.4. Cultuur en Corona (brief van 16 november 2021) 
 
Fractie D66, mevrouw S.J. Uildriks 
Wij willen de gedeputeerde complimenteren met het succesvolle resultaat van “Frisse start na Corona” 
in brief A1. In brief A4 lezen wij dat er van bepaalde Corona regelingen wel gebruik gemaakt is, maar 
juist van het cultuurmakersloket wordt tegen alle verwachtingen in minder gebruik gemaakt. Dit is 
opvallend want in brief B2 blijkt er wel degelijk behoefte te zijn aan ondersteuning. Kan de 
gedeputeerde aangeven waarom er minder gebruik van deze regeling wordt gemaakt dan verwacht? 
 
Reactie gedeputeerde Kuipers/Vedelaar 
 
 
A.2. UNESCO werelderfgoed Koloniën van Weldadigheid (brief van 16 november 2021) 
 
Fractie D66 
• -Waar bestaan de bufferzone uit? 
• -Graag toelichting op de structurele posten van € 150.000,- en € 200.000,- 
 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
A.8. Evaluatie Into Nature (brief van 23 november 2021) 
 
Fractie VVD, mevrouw W. Meeuwissen 
De VVD-fractie wil de brief agenderen voor de volgende FCBE-vergadering. 
 
 
B.2. Brief van Kunst & Cultuur van 22 november 2021 over Rapport Kunstenaars stoppen niet 
 
Fractie PvdA, mevrouw J. Roggen 
De PvdA-fractie wil de brief agenderen voor een volgende FCBE-vergadering. 
 
 
Fractie GroenLinks, mevrouw H.T. Haan 
In deze brief verzoekt de stichting Kunst en Cultuur om de fair pay voorwaarde in onze culturele 
subsidiecriteria op te nemen en om de fair practice code te agenderen in het bestuurlijke overleg met 
de Drentse gemeenten. 
Graag hoort GroenLinks of GS deze adviezen gaat opvolgen. 
 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
  



C.2. Van Gogh in Drenthe (brief van 23 november 2021) 
 
Fractie PVV, de heer N.A. Uppelschoten 
Het is bijna voor het eerst, dat er een projectplan bij een voorhangprocedure bijgevoegd is. Hulde! Het 
is duidelijk wat er gaat gebeuren. Ik hoop, dat dit de nieuwe werkwijze wordt. 
Onduidelijk is echter wat er nu precies besloten wordt al we instemmen met deze voorhangprocedure. 
Wordt er nu 150.000 euro gevraagd voor de ZOD film, wordt er ook 100.000 euro gevraagd voor 
marketing Drenthe en hebben we ook impliciet besloten dat er 600.000 euro wordt toegekend aan het 
Vincent project in de jaren 2021-23, waarvan  250.000 euro nog in het jaar 2021. 
De financiering van het project is interessant om te lezen, maar het gaat toch om een besluit over de 
start van het project. Een project dat wij ook de moeite waard vinden, maar we moeten niet een 
belangrijk project in gerommeld worden. 
 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 


